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RO.0002.11.2022.DR 

Protokół  Nr XXXVIII/22 

Z XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 grudnia 2022 roku, która odbyła 

się w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

 a zakończono o godz. 10
31

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych. Nieobecni radni: Markun Robert, 

Urbanowicz Jadwiga i Zakrzewska Urszula. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska –Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku, 

 Pani Sylwia Mechlińska – Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku, 

 Pani Justyna Podleś – Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego we Fromborku, 

 Sołtysi – załącznik nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

oraz oglądających, transmisję online. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXXVIII 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną 

liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych.  Nieobecni radni: Markun Robert, Urbanowicz 

Jadwiga i Zakrzewska Urszula. 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad zaproponował radną Longinę Woelky. 

Radna wyraziła zgodę.    

 

Sekretarzem obrad została radna Longina Woelky 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 1.12.2022 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXXVII sesji zwyczajnej w dniu 1.12.2022 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2023 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2023 rok; 
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b) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych; 

c) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów; 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

e) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków radnych; 

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork 

na  lata 2023 – 2030; 

g) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2023 rok 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030; 

b) zmian w budżecie na 2022 rok; 

c) uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku; 

d) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Frombork na lata 2023-2027; 

e) przyjęcia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023-2024 w Gminie Frombork; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym najemcą umowy najmu na kolejny okres 3 

lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

g) wyrażenia zgody, na nieodpłatne przejęcie, na mienie komunalne, części udziałów w 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 141/2, obręb 6 

Frombork; 

h) wyrażenia zgody, na nieodpłatne przejęcie, na mienie komunalne, części działki oznaczonej w 

ewidencji gruntów numerem 46, obręb Ronina; 

i) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2023 rok; 

j) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2023 rok; 

k) przekazania do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji skargi z dnia 9 grudnia 

2022 r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w związku z niewykonaniem 

czynności polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa; 

l) rozpatrzenia petycji o uroczyste uczczenie 100 rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej 

Republikańskiej Konstytucji (Konstytucji Marcowej) z 1921/1922 r. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do protokołu z 

XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się dnia 1 grudnia 2022 r. – 

uwag nie zgłoszono  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie z realizacji 

uchwał podjętych na XXXVII sesji Rady Miejskiej zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał, czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  
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Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Burmistrz przywitał radnych, sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników 

urzędu oraz oglądających sesję online, następnie przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 1 do 

29.12.2022 r. -  sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

Radny Tadeusz Kochański w sprawie umowy z Copernicusem zwrócił uwagę, że pierwsza część zimy 

ich zaskoczyła i jeżeli się powtórzy, to będą te same problemy – nie nadążają. Burmistrz 

poinformował, że interwencja w tej sprawie była, wyraził też nadzieję, że firma wywiąże się ze swoich 

obowiązków i sytuacja się nie powtórzy.  

Ad. pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Frombork na 2023 rok. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku poprosił o odczytanie opinii komisji i 

wniosków radnych w sprawie projektu budżetu na 2023 rok: 

- Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa – opinię odczytała Przewodnicząca Komisji 

Pani Longina Woelky – załącznik nr 4 

- Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – opinię odczytała Przewodnicząca 

Komisji Pani Beata Fiuk – załącznik nr 5 

- Komisja Rewizyjna – opinię odczytała Przewodnicząca Komisji Pani Magdalena Jakóbczyk 

– załącznik nr 6 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinię odczytał Przewodniczący Komisji Pan Tadeusz 

Kochański – załącznik nr 7 

c) Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Anna Janicka odczytała opinię Komisji Budżetu i Finansów 

– załącznik nr 8 

d) Skarbnik Gminy Pani Ewa Rymarska odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Frombork na 2023 rok - załącznik nr 9  

i w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Frombork na lata 2023-2030 – 

załącznik nr 10 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o zajęcie 

stanowiska w sprawie opinii i wniosków.  

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz odnośnie do wniosków 

poszczególnych komisji, zapewnił, że pieniądze na modernizację placu zabaw zostaną 

zabezpieczone. Budżet jest na miarę obecnych możliwości, wariant optymalny z lekką 

możliwości manewrową i jak to zwykle bywa apetyt i ambicja jest o wiele większa, jednakże w 

dobie dzisiejszych czasów jest potrzebna wstrzemięźliwość, niemniej jednak budżet się spiął i 

miejmy nadzieję, że z lekkimi poprawkami uda się go wykonać.  

Burmistrz podziękował radnym za podejmowanie mądrych decyzji w kwestii wydatkowania 

pieniędzy, Pani Skarbnik, jako głównego koordynatora i twórcy budżetu, kierownikom i 

dyrektorom jednostek organizacyjnych, pracownikom urzędu, swojemu zastępcy oraz 

sekretarzowi gminy. Na zakończenie burmistrz wystąpił o podjęcie uchwały w sprawie budżetu 

na 2023 r. oraz zadeklarował, że zrobi wszystko, żeby ten budżet wykonać. 
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f) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

XXXVIII/485/22  z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Frombork na lata 2023 – 2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/485/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/485/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/486/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Frombork na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/486/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/486/22 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował burmistrzowi, skarbnik i wszystkim osobom 

współpracującym przy tworzeniu budżetu, stworzenia budżetu, który zyskał akceptację rady.  

Ad. pkt. 8 

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie w całości wszystkich uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/487/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/487/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/487/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/488/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/488/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/488/22 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/489/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/489/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/489/22 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/490/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Frombork na lata 2023-2027 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/490/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/490/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/491/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2023-2024 w Gminie Frombork  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/491/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/491/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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f) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/492/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 

dotychczasowym najemcą umowy najmu na kolejny okres 3 lat po zakończeniu 

obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/492/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/492/22 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/493/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody, na nieodpłatne 

przejęcie, na mienie komunalne, części udziałów w nieruchomości gruntowej, oznaczonej w 

ewidencji gruntów numerem 141/2, obręb 6 Frombork  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/493/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/493/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/494/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody, na nieodpłatne 

przejęcie, na mienie komunalne, części działki oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 46, 

obręb Ronina  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/494/22 

Za głosowało 1 radnych  

Przeciw głosowało 9 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/494/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia ramowego planu 

pracy Rady Miejskiej we Fromborku na 2023 rok  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/494/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XXXVIII/494/22 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/495/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku na 2023 rok  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/495/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/495/22 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/496/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie przekazania do rozpatrzenia przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji skargi z dnia 9 grudnia 2022 r. na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Frombork w związku z niewykonaniem czynności polegających na 

zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/496/22 

Za głosowało 11 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/496/22 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

m) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek Uchwały                                 

Nr XXXVIII/497/22 z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie rozpatrzenia petycji o uroczyste 

uczczenie 100 rocznicy uchwalenia pierwszej – Polskiej Republikańskiej Konstytucji 

(Konstytucji Marcowej) z 1921/1922 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXXVIII/497/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXVIII/497/22 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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Ad. pkt 9. 

Sprawy różne.  

W sprawach różnych głos zabrali: 

Radny Marcin Zabłocki, który poruszył następujące tematy: 

 procedury uchwalenia budżetu, a mianowicie radni, projekt uchwały otrzymują dużo wcześniej, 

poszczególne komisje wydają opinie (odczytane na dzisiejszej sesji), a następnie projekt uchwały 

się zmienił, czyli opinie dotyczą wcześniejszego projektu uchwały, a nie obecnego, który został 

uchwalony, jak to jest prawnie– zapytał. – Skarbnik Ewa Rymarska wyjaśniła, że istotnych zmian 

w stosunku do pierwotnego projektu nie było, wprowadzono poprawki zgodnie z wnioskami 

komisji, oraz dwie poprawki, które zostały omówione na wczorajszych komisjach i nie jest to 

problem prawny.  

 poprosił, aby na przyszłość, w przypadku wprowadzanych zmian w projekcie uchwały budżetowej, 

radni otrzymywali taką informację w formie opisowej. - Skarbnik wyjaśniła, że do każdej zmiany 

dołączane jest wyjaśnienie zmian. 

 dotacji z Polskiego Ładu na rozbudowę sieci ciepłowniczej i informacji, że dalsze podłączenia i 

rozbudowa tej sieci będzie uwarunkowane wymianą kotła oraz możliwości podłączenia do sieci 

odbiorców indywidualnych (zainteresowanie jest duże), którzy są chętni, na takowe podłączenie i 

ewentualnego dofinansowania ze strony gminy. – Burmistrz wyjaśnił - wymiana kotła jest 

podstawą rozpoczęcia czegokolwiek w kwestii modernizacji sieci ciepłowniczej i ewentualnego 

podłączenia nowych odbiorców, dlatego też jesteśmy zmuszeni na zmianę zadania i dotację, którą 

otrzymaliśmy na modernizację sieci ciepłowniczej (ok. 5 mln zł) przeznaczyć na zakup i montaż 

kotła 3 MW. Koszty związane z budową magistrali ciepłowniczej i podłączeniem odbiorców 

indywidualnych są ogromne i na chwilę obecną nie do udźwignięcia przez gminę, nawet z 

dofinansowaniem w granicach 80-90 % - opracowania z 2015 roku: w pierwszym wariancie 22 mln 

zł, drugi wariant ok. 23 mln zł i kompleksowy ok. 33 mln zł (na tamten czas).  

Radny Tadeusz Kochański odnośnie do skargi przekazanej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 

rozpatrzenia, zwrócił uwagę, że skarga w tym samym temacie była już rozpatrywana przez komisję.-

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk odpowiedział, że zgodnie z procedurą, każda 

skarga musi zostać przekazana do komisji SWiP celem rozpatrzenia. 

Radna Ewa Błoch poprosiła o parę słów wyjaśnienia w sprawie ostatniego zarządzenia z dnia 27 

grudnia w sprawie odwołania Zastępcy Burmistrza Miasta i Gminy Frombork. – Do wyłącznej 

kompetencji burmistrza należy kreowanie polityki kadrowej w tym w szczególności, spraw 

związanych z powołaniem i odwołaniem swojego zastępcy. W dniu wczorajszym podjąłem bardzo 

trudną decyzję, nad którą zastanawiałem się równo miesiąc, a głównym powodem odwołania jest 

utrata zaufania, które w odniesieniu do współpracy pomiędzy burmistrzem i zastępcą jest 

fundamentem – powiedział burmistrz. Burmistrz poinformował, że pomimo okoliczności, podjął 

decyzję, że Pan Damian pozostanie w strukturach urzędu.  Podziękował byłemu zastępcy za 

dotychczasową współpracę i życzył wszystkiego najlepszego na nowym stanowisku, równie 

odpowiedzialnym. Będąc przy głosie, burmistrz życzył radnym mniej problemów, więcej zdrowia w 

Nowym Roku.  

Na zakończenie Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk, życzył wszystkim obecnym i 

oglądającym oraz mieszkańcom miasta i gminy mniej problemów, więcej radości i uśmiechu w 

nadchodzącym Nowym Roku. 
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Ad. Pkt. 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXXVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: Longina Woelky 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

 

 

 

 

Transmisja z XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 29 

grudnia 2022 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 


